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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:29 Möjligheter till fortsatt inrikesflyg

Nyligen presenterade flygbolaget BRA att man blir ny underleverantör till SAS, 
med följden att man börjar flyga från Arlanda i stället för från Bromma 
flygplats från 2025. Detta är en förändring som snabbt får genomslag i 
flygtrafiken och som påverkar många resenärer och företag.

En ännu större konsekvens av detta beslut är att flyglinjerna till Kalmar 
respektive Halmstad riskerar att sakna inrikesflyg från årsskiftet, då det inte 
finns besked om att trafikera de linjerna, även om man förvisso aviserar att man 
överväger att trafikera dessa linjer. Ett negativt sådant besked blir ett dråpslag 
där man förlorar all inrikestrafik och möjligheten till ett effektivt resande till 
huvudstaden och vidare ut i landet samt världen.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder med anledning av dagens besked för att 
säkra likvärdiga möjligheter till resande inom landet med flyg?

………………………………………

Mattias Bäckström Johansson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-17
Besvaras senast
2024-09-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


